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ORG.0012.1.9.2024 

Protokół nr 5/24 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się 15 listopada 2024 r.  

w budynku Urzędu Gminy Buczkowice 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni, członkowie Komisji Rewizyjnej: Jerzy Jakubiec, Janusz Matlak, Zdzisław 

Świerczek, Magdalena Wrona, Roman Wrona, 

 protokolant: Ewa Matera, starszy inspektor. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Kontrola wykonania budżetu gminy Buczkowice w III kwartale 2024 r. 
3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Zdzisław Świerczek otworzył posiedzenie Komisji 

o godz. 14.00 i stwierdził jego prawomocność.  

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było pięciu członków Komisji. 

Ad 2. Kontrola wykonania budżetu gminy Buczkowice w III kwartale 2024 r. 

Radni przeanalizowali dokumenty źródłowe dotyczące wykonania budżetu w kontrolowanym 

okresie.  

Radni poprosili o dodatkowe wyjaśnienie dotyczące następujących kwestii: 

 różne koszty ponoszone przez gminę z tytułu uczęszczania dzieci z terenu gminy do 
różnych przedszkoli (miesięcznie za dziecko: 832,90 zł, 1367,26 zł, 879,69 zł) –
w kontekście formy przedszkola (publiczne lub niepubliczne) - najdroższe przedszkole 
językowe w Żywcu, 

 wybór firmy, która w lipcu wykonała przegląd i naprawę traktorka Husqvarna 
(FR0700000055) oraz zakres przeprowadzonych prac (firma zlokalizowana daleko, 
duży koszt), 

 koszenie terenów przyległych do ścieżki (FR0800000049) – kiedy miało miejsce 
koszenie (miesiąc, ilość dni) i ile razy teren został okoszony, 

 remont pobocza ul. Łodygowskiej w Godziszce (FR0800000069) – co zostało 
wykonane, 

 wymiana desek na ławkach na ścieżce (FR0900000117) – dlaczego wybrano firmę 
z Rudy Śląskiej. 

Ustalono, że wyjaśnienia zostaną udzielone pisemnie i będą stanowić załącznik do protokołu. 
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Innych uwag nie zgłoszono. 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godz. 15.15. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół podpisano w dniu 9 grudnia 2024 r. 

 

Radny Zdzisław Świerczek:  …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Jerzy Jakubiec  …………………………………….. 

 

Radna Magdalena Wrona: …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona   …………………………………….. 

 

 

Wójt Gminy, Pan Jerzy Kanik …………………………………….. 

 

Protokołowała: Ewa Matera  
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Odpowiedzi dotyczące zapytań zgłoszonych w czasie posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 

15 listopada 2024 r.: 

 Koszty, jakie gmina ponosi z tytułu uczęszczania dzieci z jej terenu do przedszkoli poza jej 

terenem wynikają ze średnich kosztów utrzymania dziecka w publicznym przedszkolu 

w gminie, na terenie której znajduje się przedszkole, do którego uczęszcza dziecko. Nie ma 

znaczenia, czy przedszkole jest publiczne czy niepubliczne – znaczenie ma gmina, na 

terenie której się znajduje. 

 Firma dokonująca przeglądu i naprawy traktorka Husquarna zajmuje się nim od momentu 

zakupu (na początku w ramach umowy serwisowej). Trwającą od lat współpracę oceniamy 

bardzo dobrze. Firma jest solidna i tania, zajmuje się wszystkimi traktorkami gminy 

Buczkowice. Naprawa wyszczególniona na fakturze to wymiana zużytych i uszkodzonych 

elementów. Przeglądy dokonywane są co roku. 

 Koszenie terenów przyległych do ścieżki rowerowej miało miejsce na przełomie lipca 

i sierpnia, okoszono cały teren przyległy do ścieżki w Rybarzowicach (po obu stronach), 

część prac z uwagi na niemożność wjechania maszyny wykonano ręcznie podkaszarką. 

 Remont pobocza ul. Łodygowskiej w Godziszce obejmował jego uzupełnienie destruktem 

asfaltowym z jednokrotnym powierzchniowym utrwaleniem nawierzchni emulsją 

asfaltową i grysami, wraz z wałowaniem – na odcinku od ul. Słowików do granicy 

z Łodygowicami. 

 Firma z Rudy Śląskiej, której zlecono naprawę ławek przy ścieżce rowerowej, od lat 

wykonuje przeglądy i naprawy gminnych placów zabaw. Z uwagi na brak możliwości 

wykonania naprawy ławek wzdłuż ścieżki rowerowej przez pracowników urzędu, zlecono 

jej to przy okazji naprawy urządzeń zabawowych na placach zabaw. 

 

Wójt Gminy, Jerzy Kanik 

 

 

 


